
 

 



 
 

 

 
INSTALLATION INSTRUCTIONS 

RV6 LED (6” Non-IC Commercial LED Remodel Frame-In and Reflector) 

 

 
Prior to installing the fixture, disconnect ALL power supplies to the unit. TYPE NON-IC INSTALLATION ONLY: No 
insulation may be placed over the top of/or within 3” (76mm) of the fixture. Do not make or alter any open holes 
in an enclosure of wiring or electrical components during kit installation. 
 
RV6 is suitable for installation in mounting frames with minimum 5.75” (146 mm) and maximum 
6.875” (175 mm) aperture. The complete remodel fixture is accepted as a component of a 
luminaire where the suitability of the combination shall be determined by CSA or authorities 
have jurisdiction. The contents of the remodel fixture include: RV6 (LED remodel frame) and 
RO6/RW6 (reflector). 
 
 
1. Remove existing lamp and reflector from socket cup assembly and return assembly to the plenum space. Open 

junction box door and disconnect the existing power connections. Remove reflector retention clips or yoke. 
 
2. Hang RV6 retrofit assembly to existing frame by safety cable (see Figure 1) and snap flexible conduit into an open 

hole in the junction box (see Figure 2). Make 2 wiring connections bypassing any thermal protection device and re-
install junction box door. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. With both hands, grasp the vertical supports compressing two of the springs with your thumbs (see Figure 3). Insert 

the fixture assembly as far into the frame aperture as possible. 
 
4. Then push upward to allow fixture to settle into frame opening (see Figure 4). Push fixture up until flush with ceiling. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

5. To install finishing trim, Attach safety bead chain (from housing) to bead chain 
receptacle on finishing trim (see Figure 5). 
 

6. Push the trim up into the housing opening (see Figure 6). 
 
 

PATENTS PENDING 

Figure 1 

Figure 4 Figure 3 

Figure 2 

Figure 5 

RV6 
RO6/RW6 

Figure 6 

Lithonia Downlighting   Part No. CJ520901 REV. A 
One Lithonia Way / Conyers, GA  30012   ©2014 Acuity Brands Lighting, Inc., 2/14 
800-315-4935 / www.lithonia.com/ 2-2-14   Page 2 of 5 

http://www.lithonia.com/


  



 
 

 

NOTICE D'INSTALLATION 
DEL RV6 (réflecteur et cadre intérieur de modification pour DEL 

commerciale non CI 6 po) 

Avant d'installer le dispositif, couper TOUTE alimentation électrique à l'unité. INSTALLATION DE TYPE NON CI 
UNIQUEMENT : aucun matériau isolant ne doit être placé sur la partie supérieure du luminaire ou à une distance 
inférieure à 76 mm (3 po) de celui-ci. Ne faire aucun trou dans le boîtier de câblage ou dans les composants 
électriques pendant l'installation du kit, et ne pas altérer les trous existants. 
 
RV6 peut être installé sur des cadres de montage dont l'ouverture minimum est de 146 mm 
(5,75 po) et l'ouverture maximum de 175 mm (6,875 po). Le nécessaire de modifications est 
considéré comme un composant d'un luminaire pourvu que la pertinence de la combinaison 
soit confirmée par la CSA ou les autorités compétentes. Le nécessaire de modifications 
contient les éléments suivants : RV6 (cadre de modification pour DEL) et RO6/RW6 
(réflecteur). 
 
 

1. Enlever la lampe et le réflecteur existants du boîtier de douille et remettre l'ensemble vers l'espacement. Ouvrir la 
trappe du boîtier de jonction et débrancher les connexions électriques existantes. Retirer les attaches de retenue ou 
la culasse. 

 

2. Suspendre l'ensemble de mise à niveau RV6 au cadre à l'aide d'un câble de sécurité (voir Figure 1) et emboîter le 
conduit du flexible dans un trou ouvert du boîtier de jonction (voir Figure 2). Si le boîtier est équipé d'un dispositif de 
protection thermique, effectuer deux branchements pour le contourner et réinstaller le boîtier de jonction. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Avec les deux mains, saisir les supports verticaux en comprimant les deux ressorts avec les pouces (voir Figure 3). 
Insérer l'ensemble du dispositif aussi loin que possible dans l'ouverture du cadre. 

 

4. Puis pousser vers le haut pour permettre au dispositif de glisser dans l'ouverture du cadre (voir Figure 4). Remonter 
le dispositif jusqu'à ce qu'il affleure le plafond. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Pour installer la garniture de finition, attacher la chaînette de sécurité (du boîtier) 
au logement de la chaînette sur la garniture de finition (voir Figure 5). 
 

6. Pousser la garniture vers le haut dans l'ouverture du boîtier (voir Figure 6). 
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